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Microwave cavity resonator, especially for electromagnetic energy generators.
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Mikrowellenhohlraumresonator, besonders für Erzeuger elektromagnetischer Energie.
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Abstract (en)
[origin: US4661744A] A generator of short electromagnetic waves is provided with a novel form of resonant cavity having improved mode selectivity.
The reflecting walls of the cavity correspond to a surface of revolution and the meridian planes include four discrete mirror zones which face each
other and are positioned so that the centers of the mirror zones form the vertex of a polygon and the normals to said mirror zones at the centers are
bisectors of the angles formed at the vertices of the polygon.

Abstract (fr)
La présente invention concerne une nouvelle cavité résonnante pour hyperfréquences. Cette cavité est constituée par une surface de révolution.
Dans un plan méridien, la surface de révolution forme au moins quatre zones-miroirs (3a, 3b, 4a, 4b) se faisant face, positionnée de sorte que le
centre (3'a, 3'b, 4'a, 4'b) de chaque zone-miroir définisse le sommet d'un polygone et que la normale (5a, 5b, 6a, 6b) à ladite zone-miroir au niveau
du centre soit dirigée suivant la bissectrice correspondante dudit polygone. La cavité objet de la présente invention est utilisée en particulier dans
les gyrotrons.
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